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Ärende 8 Botkyrka Fairtrade City – handlingsplan 2020 

 

Vi är negativa till kommunens deltagande i Fairtrade City och kommer därför driva att kommunen 

ska avsluta detta samarbete.  

 

Flera debattörer och forskare har ifrågasatt nyttan med Fairtrade och om märkningen verkligen gör 

någon skillnad i praktiken. Dessutom tar arbetet upp resurser i form av att skattepengar läggs på 

certifieringsavgifter och inköp av varor samt tid för tjänstemännen som istället skulle kunna 

koncentrera sig på mer angelägna frågor.  

 

Exempelvis deltog Botkyrka, inom ramen för Fairtrade, i ”Sveriges största fikapaus 9–12 maj”. 

Vilken nytta har det gjort för Botkyrkaborna?  

 

I år ska Botkyrka göra den stora förnyelseansökan där kommunens offentliga konsumtion av 

rättvisemärkta produkter ska redovisas samt en målsättning för konsumtionen två år framåt. Vi 

kommer i samband med detta föreslå att kommunen avslutar sitt engagemang i Fairtrade City. 

Kommunen bör istället engagera sig i vardagsnära frågor som gör skillnad för invånarna på riktigt.  

 

Anders Thorén (TUP)  

  


